

---

## PROTOKOLL FRA STYREMØTE I SNR

---

**Tid:** Tirsdag 24. mars 2026 kl. 13.00 – 16.00

**Sted:** Lillestrøm kultursenter

**Til stede:**

*Styret:*

|                |                               |
|----------------|-------------------------------|
| Nittedal       | Ordfører Rune Winum (leder)   |
| Rælingen       | Ordfører Gro H. Langdalen     |
| Aurskog-Høland | Ordfører Roger Evjen          |
| Lillestrøm     | Ordfører Kjartan Berland      |
| Lørenskog      | Ordfører Amine Mabel Andresen |

*Kommunedirektørkollegiet (KDK):*

|                        |                                |
|------------------------|--------------------------------|
| Nittedal               | Adelheid Buschmann Kristiansen |
| Rælingen               | Eivind Glemmestad              |
| Aurskog-Høland         | Bjørnar Fjellhaug              |
| Lørenskog              | Ragnar Christoffersen          |
| Akershus fylkeskommune | Espen Gran (adm.)              |
| Aurskog-Høland         | Ole-Christian Østreng          |
| SNR-koordinator:       | Nina Mosseby (referent)        |

### Sakskart

1. Godkjenning av innkalling og protokoll fra styremøtet 27.01.26
2. Velkommen til Lillestrøm!
3. Oppsummering etter eierstyringsseminaret
4. Innspill/høringsuttalelse til nasjonale prosesser: a) Helsereformutvalget, 2) byutredningen for Osloområdet og c) Kommunekommisjonens første delutredning (NOU 2026:1)
5. Samarbeidet med Akershus fylkeskommune, herunder status samferdsel og transport, videregående skole (opptak og linjer) og fylkeskommunen som kulturminnemyndighet
6. Oppfølging energiutredningen: to forskrifter om energi og klima
7. Ny NTP-prosess – hvordan skal SNR jobbe?
8. Innovasjonsdistriktet Node60 – forslag til engasjement fra SNR

## Samarbeidsrådet for Nedre Romerike

9. Ny logo for SNR

10. Informasjon om 8.mai-markeringen

11. Eventuelt

- Informasjon om LoopFront ("lokalt finn.no")
- Status etablerertjenesten, plan for vedtak i juni

\*\*\*

Sak 1. Godkjenning av innkalling og godkjenning av protokoll fra styremøtet 27.01.26

*Vedtak:*

- *Innkallingen godkjennes*
- *Protokollen fra 27.01.26 godkjennes og kan publiseres på nettsidene til SNR.*

Sak 2. Velkommen til Lillestrøm – innledning ved ordfører Kjartan Berland

Ordfører i Lillestrøm innledet og ønsket velkommen. Han orienterte om historien og utviklingen til Kvartal 1 med Ekko og Intro, Lillestrøm kultursenter og Nitja senter for samtidskunst som sentrale institusjoner. Kvartal 1 er et samarbeidsprosjekt mellom Lillestrøm kommune og Lillestrøm Delta AS.

Sak 3. Oppsummering etter eierstyringsseminaret

ESS oppsummerte kort og la bl.a. vekt på at seminaret aktiviserte flere ulike aktører og frembrakte innspill til videre oppfølging i eierstyringsarbeidet. Det var godt oppmøte fra selskapene, styrene og representantskapene. Styret hadde en kort utveksling om sine oppfatninger om seminaret.

Sak 4. Innspill/høringsuttalelser til nasjonale prosesser

Koordinator presenterte de tre utkastene og understreket at fagfolk fra kommunene og kommunedirektørene har bidratt til utformingen av disse.

*Vedtak:*

## Samarbeidsrådet for Nedre Romerike

- *Styret vedtok innspill til helsereformutvalget og høringsuttalelse til byutredningen for Oslo-området. Koordinator følger opp og sender disse inn og vurderer hvordan de kan publiseres og deles bredere.*
- *Styret vedtok å utsette endelig behandling av høringsuttalelsen om NOU 2026:1 (første delrapport fra Kommunekommisjonen) til etter at kommunene har behandlet sine respektive uttalelser. Koordinator følger opp med kommunene og utformer endelig utkast som kan behandles raskt av styret etter dette. Koordinator sørger også for å be om utsatt frist for innsending av høringsinnspillet dersom det blir nødvendig.*

### Sak 5. Samarbeidet med Akershus fylkeskommune

Espen Gran fra administrasjonen i fylkeskommunen orienterte kort om inntakstallene for videregående skoler, ulike tilskuddsordninger, billigere månedskort fra 3. mai, Romerikslinja (høystandard kollektivtrasé), barnas transportplan og regional plan for areal og mobilitet (RAMP).

#### *Vedtak:*

- *Styret tok orienteringen til etterretning*

### Sak 6. Oppfølging av energiutredningen

Koordinator orienterte fra møte i energisystemgruppa og forslagene derfra til videre oppfølging av utredningen, herunder felles formannskapsmøte i august. Videre, om mulig høringsuttalelse fra SNR til to tekniske forskrifter fra DIBK som i stor grad svarer på anbefalingene i energiutredning.

#### *Vedtak:*

- *Styret vedtok å sette Regional plan for areal og mobilitet (RAMP) som hovedtema på felles formannskapsmøte i august, med energi som et fremhevet undertema til dette. Møtet settes opp fra 17.30 til 21 (ca.) og innledes med matservering. Koordinator følger opp og lager utkast til opplegg.*

### Sak 7. Ny NTP-prosess – opplegg for arbeidet i SNR

Nasjonal transportplan (NTP) har vært en viktig sak for samarbeidet i SNR minst siden 2017. Glommakryssing har stått høyt på prioriteringslisten i tidligere runder. I tillegg har kollektivsatsing, spesielt forlenget t-bane til Romerike, og sentrale veistrekninger som RV4

## Samarbeidsrådet for Nedre Romerike

og RV 22, vært blant de prioriterte temaene. En ekstern konsulent har bistått ved de to siste NTP-rundene.

### *Vedtak:*

- *Styret ønsker å samarbeide tett med resten av Romerike og Hadeland for å identifisere viktige felles områder og satsinger inn mot kommende NTP, og se innsatsen i sammenheng med RAMP. Fellesmøtet med Hadeland og GRIP 7. april blir viktig for å forankre hvordan de tre regionene kan jobbe sammen om disse prosessene.*
- *Det er ønskelig å se nærings- og persontrafikk i sammenheng i arbeidet med NTP, og koordinator bes samarbeide tett med begge faggruppene til SNR om disse temaene.*

### Sak 8. Innovasjonsdistriktet NODE60 – forslag til engasjement fra SNR

I henhold til årsplanen skal SNR jobbe aktivt for å bidra i utviklingen av NODE60. Prosjektledelsen for NODE60 har utfordret SNR til å beskrive sitt engasjement og bidrag til arbeidet i et engasjementsbrev og koordinator presenterte et forslag til hovedelementer i et slikt engasjement: en etablert samarbeidsarena for kommunene som samtidig er en påvirkningsaktør regionalt og nasjonalt og en felles inngang til de fem kommunene.

### *Vedtak:*

- *Styret støttet en slik hovedinnretning. Koordinator sender utkast til brev ut i etterkant av styremøtet for forankring.*

### Sak 9. Ny logo for SNR

Koordinator foreslo å sette i gang et arbeid for å fornye logoen til SNR. Det er over ti år siden dette sist ble gjort. Dette kan gi mulighet for å inkludere kommunevåpnene i logoen og utforme en mer helhetlig grafisk profil. Visivo, som drifter nettsidene til SNR, har gitt et nøkternt pristilbud og koordinator anbefalte at de gis oppdraget.

### *Vedtak:*

- *Styret støttet forslaget. I diskusjonen kom det konkrete innspill til utformingen av logo som koordinator tar med i den videre diskusjonen med Visivo.*

## Samarbeidsrådet for Nedre Romerike

### Sak 10. Informasjon om 8. mai-markeringen

Invitasjon og informasjon om veteranmarkeringen 8. mai er sendt ut til tidligere påmeldte. Den deles også på kommunenes hjemmesider. Kalenderinnkalling er sendt til styret og kommunedirektørene. Det blir tradisjonelt opplegg med middag og kulturelt innslag fra kulturskolen i Lillestrøm.

#### *Vedtak:*

- *Koordinator følger opp med veteranforeningene på Nedre Romerike ang. mulig kransnedleggelse ved Romeriksbautaen og sender informasjon om dette til ordførerne.*

### Sak 11. Eventuelt

To saker – informasjon om prosess for utlysning av anbudet for etablerertjenesten på Nedre Romerike og informasjon om LoopFront, et system for omløp/resirkulering som er tatt i bruk av alle SNR-kommunene og som dermed gir mulighet for samarbeid på dette området.

Styret tok orienteringene til etterretning.